
Protokół nr XXVI/2020 

 

z sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka, która odbyła się w dniu 1 grudnia 2020 r.  

w godz. 15:00 do 19:20 prowadzona przy wykorzystaniu środków porozumiewania się 

na odległość (zdalny tryb obradowania). 

 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Dombrowski 

2. Aniela Grela 

3. Mieczysław Kociucki 

4. Dorota Krychowiak 

5. Ryszard Kryszewski 

6. Alina Sobecka 

7. Marcin Sobiech 

8. Katarzyna Streich 

9. Jadwiga Szczygielska 

10. Rafał Szulc 

11. Wioletta Szymańska 

12. Ireneusz Śmiechowski 

13. Ewa Tarkowska 

14. Arkadiusz Wyrzykowski 

 

Nieobecni: 

1. Aleksandra Rębacz 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Proponowany porządek obrad:  
1.  Otwarcie posiedzenia: 

     a) stwierdzenie quorum,  

     b) przyjęcie porządku obrad.    

2.  Przyjęcie protokołu z: 

a) XXIII sesji, która odbyła się w dniu 25 sierpnia 2020 roku. 

b) XXIV sesji, która odbyła się w dniu 29 września 2020 roku. 

3.  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:  

a) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego powierzenia Gminie Miasta 

Toruń zadania Gminy Wielka Nieszawka z zakresu organizacji publicznego transportu 

zbiorowego (druk nr 1), 

b) przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Wielka Nieszawka na lata 

2021-2024 (druk nr 2), 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości (druk nr 3), 

d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych (druk nr 4), 

e) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku 

rolnego w 2021 r. na obszarze Gminy Wielka Nieszawka (druk nr 5), 

f) zmiany budżetu gminy Wielka Nieszawka na 2020 rok (druk nr 6), 

g) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielka Nieszawka na lata 2020-2023 

(druk nr 7), 

h) ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości w wyniku jej podziału (druk nr 8), 

i) ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej w związku ze wzrostem 

wartości nieruchomości spowodowanym budową urządzeń infrastruktury technicznej 

(druk nr 9).  

4. Stanowisko Rady Gminy Wielka Nieszawka w sprawie podatku leśnego (druk nr 10 ). 

 

Przerwa 

 

5. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2019: 

a) Wojewody Kujawsko-Pomorskiego (dot. Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy), 

b) Wójta Gminy (dot. pracowników samorządowych), 

c) Przewodniczącego Rady Gminy (dot. radnych). 

6.  Informacja z działalności Komisji między sesjami – referują przewodniczący Komisji.  

7.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy z realizacji podjętych uchwał. 

8.  Interpelacje i wolne wnioski. 

9.  Zakończenie sesji.                                            
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Ad.1  

a) XXVI sesję Rady Gminy Wielka Nieszawka otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy 

Ewa Tarkowska. Na wstępie powitała Pana Wójta, Zastępcę Wójta, Skarbnika Gminy, Panie 

i Panów Radnych, pracowników urzędu, mieszkańców gminy. 

Przewodnicząca stwierdziła, że w momencie otwarcia obrad na 15 radnych obecnych jest 14, 

co oznacza, że jest quorum i Rada jest władna do podejmowania uchwał, stanowisk  

i opinii. 

b) Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu.  

Radny Ireneusz Śmiechowski – zgłosił trzy wnioski formalne dotyczące zdjęcia z porządku 

obrad projektów uchwał, tj. punktów: 3 b), 3 h), 3 i).  

Wójt Krzysztof Czarnecki – zgłosił wniosek dotyczący wprowadzenia do porządku obrad 

projektu uchwały dotyczącego udzielenia pomocy finansowej Gminie Jawornik Polski.  

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny dotyczący zdjęcia z 

porządku obrad punktu 3 b), przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy 

Wielka Nieszawka na lata 2021-2024 (druk nr 2).  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 8 

Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Katarzyna 

Streich, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska 

PRZECIW:3 

Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:3 

Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Grzegorz Dombrowski 

NIEOBECNI:1 

Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła wniosek większością głosów.  

 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek formalny dotyczący 

zdjęcia z porządku obrad punktów 3 h) oraz 3 i) tj. ustalenia wysokości stawki procentowej 

opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości w wyniku jej podziału (druk nr 

8) i ustalenia wysokości stawki procentowej opłaty adiacenckiej w związku ze wzrostem 

wartości nieruchomości spowodowanym budową urządzeń infrastruktury technicznej 

(druk nr 9).  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 9, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 9 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska 

 



PRZECIW:4 

Mieczysław Kociucki, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:1 

Wioletta Szymańska 

NIEOBECNI:1 

Aleksandra Rębacz 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła wniosek większością głosów.  

 

Kolejno Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku 

obrad o dodanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Gminie Jawornik Polski pomocy 

finansowej.  

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski. 

NIEOBECNI:1 

Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła wniosek jednogłośnie.   

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad z przyjętymi 

zmianami.    

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, 

Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Rafał Szulc, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła zmieniony porządek obrad 

większością głosów.   

 

 

 



 

Ad.2 

a) Przewodnicząca Rady poinformowała, że do biura Rady Gminy nie wpłynęły żadne uwagi 

co do treści protokołu z XXIII sesji, która odbyła się w dniu 25 sierpnia 2020 roku. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXIII sesji w przedstawionej 

treści.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 1, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 13, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 1 

Ewa Tarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Arkadiusz Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania protokół z XXIII sesji został przyjęty 

przez Radę Gminy większością głosów. 

 

b) Przewodnicząca Rady poinformowała, że do biura Rady Gminy nie wpłynęły żadne uwagi 

co do treści protokołu z XXIV sesji, która odbyła się w dniu 29 września 2020 roku. 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XXIV sesji w przedstawionej 

treści.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 11 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Marcin 

Sobiech, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, 

Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:3 

Mieczysław Kociucki, Alina Sobecka, Katarzyna Streich 

NIEOBECNI:1 

Aleksandra Rębacz  

 

Przewodnicząca stwierdziła, że w wyniku głosowania protokół z XXIV sesji został przyjęty 

przez Radę Gminy większością głosów. 

 

 

 

 

 



Ad.3 

 

a) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 1) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji.  

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Członkowie Komisji zadali wójtowi szereg pytań m.in. jaka 

jest zasadność takiego rozwiązania mając na uwadze obecną sytuację epidemiologiczną w 

kraju, nie podjęcie rozmów z prywatnym przewoźnikiem, nie ujęcie Brzozy w planowanej 

inwestycji, jaki jest planowany rozkład jazdy, trasa oraz ilość połączeń, oraz formę 

przeprowadzonej ankiety analizującej potrzeby mieszkańców gminy Wielka Nieszawka 

odnośnie transportu publicznego.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radna Jadwiga Szczygielska - zapytała Panią mecenas, jakie skutki prawne dla gminy niesie 

za sobą przyjęcie proponowanej uchwały, mając na myśli przyjęcie droższej oferty. Czy 

gmina nie będzie miała z tego powodu kłopotów w przyszłości.  

Radca prawny Beata Romanowska - powiedziała, że proponowana uchwała stanowi 

wyrażenie zgody na rozpoczęcie przez wójta negocjacji w sprawie zawarcia porozumienia. 

Porozumienia międzygminne są zawierane przez organ wykonawczy, ale za zgoda organu 

stanowiącego. Rada wyraża zgodę na zawarcie porozumienia, natomiast samą treść 

porozumienia ustala wójt.  

Radna Jadwiga Szczygielska - zapytała jakie jest rozwiązanie dla mieszkańców Brzozy. 

Wójt Krzysztof Czarnecki - Brzoza jest objęta połączeniami innego przewoźnika. 

Radny Rafał Szulc - zapytał czy jest możliwość złożenia wniosku o dofinansowanie do 

MZK. Poprosił o zasadność decyzji wprowadzenia MZK.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - odpowiedział, że jednym z punktów programu wyborczego była 

poprawa transportu publicznego na terenie gminy. Bardzo wielu mieszkańców oczekuje 

takiego rozwiązania, i wprowadzenia MZK na terenie gminy. Komunikacja miejska podniesie 

komfort życia i wygodę mieszkańców.   

Radna Aniela Grela - zwróciła uwagę, że przeprowadzona ankieta nie oddaje faktycznych 

potrzeb mieszkańców. Zapytała czy ktoś przeanalizował ilość kursów potrzebnych 

mieszkańcom. Czy gminę stać na przyjęcie MZK ? 

Skarbnik Monika Szczerkowska - w projekcie budżetu na 2021 rok, został uwzględniony 

wniosek dotyczący wydatku związanego na zorganizowanie transportu zbiorowego na terenie 

gminy Wielka Nieszawka. Szacowna kwota to 740 tys. zł.  

Radna Katarzyna Streich - powiedziała, że Komisja Rewizyjna zaopiniowała ten projekt 

uchwały negatywnie, zwracając szczególna uwagę na przeprowadzenie niedopracowanej 

oferty. 

Radny Mieczysław Kociucki - powiedział, że oferta MZK w porównaniu z ofertą Arrivy, 

jest o wiele mniej korzystna finansowo. Zauważył, że obłożenie autobusów przewoźnika 

Arrivy jest na znikomym poziomie. Wybierając przewoźnika Arriva będziemy mogli 

korzystać z dopłat Urzędu Marszałkowskiego, a na MZK nie będziemy mogli pozyskać 

środków zewnętrznych.  



Radna Aniela Grela - zapytała czy można jeszcze składać wnioski do Urzędu 

Marszałkowskiego o dopłatę do kilometra. Czy jeśli podpiszemy teraz porozumienie, to 

będziemy płacić za okres pandemii ? Czy kwota przeznaczona na MZK jest szacunkowa, czy 

można ją jeszcze negocjować ? 

Wójt Krzysztof Czarnecki - oferta MZK jest ostateczna, kwota została zmniejszona po 

negocjacjach z 780 tys. zł. do 720 tys. zł. Poza tym zyskaliśmy połączenia do centrum miasta, 

do placu św. Katarzyny. Gmina jeżeli chodzi o MZK, nie może złożyć wniosku o 

dofinansowanie.  

Radny Arkadiusz Wyrzykowski - powinniśmy zastanowić się nad transportem publicznym. 

Gmina powinna się rozwijać, zachęcił do przyjęcia MZK, aczkolwiek liczba proponowanych 

kursów jest zbyt duża.  

Radny Mieczysław Kociucki - poprosił o przedstawienie warunków, które zaproponował 

przewoźnik Arriva.  

Wójt Krzysztof Czarnecki - przypomniał oferty przedstawione przez przewoźników Arriva i 

MZK.  

Radna Aniela Grela - zapytała od kiedy byłoby podpisane porozumienie z miastem Toruń. 

Wójt Krzysztof Czarnecki - jeżeli chcielibyśmy by od 1 stycznia kursowały autobusy MZK, 

trzeba podpisać porozumienie w grudniu.  

Radny Mieczysław Kociucki – zwrócił się do radnych o przemyślenie swojego wyboru. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego powierzenia Gminie Miasta Toruń 

zadania Gminy Wielka Nieszawka z zakresu organizacji publicznego transportu zbiorowego 

(druk nr 1) 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 7 

Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Marcin Sobiech, Rafał Szulc, Ireneusz 

Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski.  

PRZECIW: 

Grzegorz Dombrowski, Mieczysław Kociucki, Jadwiga Szczygielska. 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4 

Aniela Grela, Alina Sobecka, Katarzyna Streich, Wioletta Szymańska.  

NIEOBECNI:1 

Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XXVI/136/2020). 

 

b) Punkt zdjęty z porządku obrad.  

 

c) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 3) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały. 



Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej  

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Streich – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Przewodnicząca Komisji Wioletta Szymańska – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu. 

Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu przedstawiciela Komisji Statutowo-

Regulaminowej.   

Przedstawiciel Komisji Wioletta Szymańska – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu.  

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości (druk nr 3) 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXVI/137/2020). 

 

d) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 4) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej  



Przewodnicząca Komisji Katarzyna Streich – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Przewodnicząca Komisji Wioletta Szymańska – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu. 

Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu przedstawiciela Komisji Statutowo-

Regulaminowej.   

Przedstawiciel Komisji Wioletta Szymańska – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu.  

 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych (druk nr 4) 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXVI/138/2020). 

 

 

e) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 5) 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej  



Przewodnicząca Komisji Katarzyna Streich – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Przewodnicząca Komisji Wioletta Szymańska – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu. 

Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu przedstawiciela Komisji Statutowo-

Regulaminowej.   

Przedstawiciel Komisji Wioletta Szymańska – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego 

w 2021 r. na obszarze Gminy Wielka Nieszawka (druk nr 5) 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXVI/139/2020). 

 

f) Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat (druk nr 6) 

Skarbnik Monika Szczerkowska – przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Streich – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

 



Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Wójt Krzysztof Czarnecki – odniósł się do placu zabaw na osiedlu Stokrotka w Cierpicach, 

to mieszkańcy tego osiedla zgłosili zastrzeżenia do zaproponowanego projektu przyszłego 

placu zabaw.  

Radna Katarzyna Streich – zapytała o dotację celowa w kwocie 344903 zł. Była to dotacja 

ze środków Unii Europejskiej. Gmina miała na to podpisaną umowę. Na jaki cel została 

podpisana ta umowa ? Czy tylko na plac zabaw przy ul. Leśnej w Małej Nieszawce. Na 

posiedzeniu Komisji Rewizyjnej pojawiały się pytania dlaczego nie otrzymaliśmy jeszcze 

zwrotu kosztów, skoro plac zabaw oddaliśmy w grudniu 2019 roku.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – dotacja zostanie wypłacona po pozytywnej weryfikacji przez 

Urząd Marszałkowski. Termin został wydłużony do kwietnia przyszłego roku.  

Radna Katarzyna Streich – zapytała na jakim etapie jest przesunięcie dofinansowania 

zewnętrznego na rewitalizację GCK, kiedy będzie podpisana umowa świadcząca o tym, że te 

pieniądze zostaną przekazaną. Zwróciła się do Pani skarbnik, jakie są zaległości w opłatach 

podatków osób zamieszkujących nasza gminę. 

Wójt Krzysztof Czarnecki –  obecnie jesteśmy na etapie oceny formalno- merytorycznej.  

 Skarbnik Gminy – zaległości w podatkach wynoszą ok 519 tys. zł, a od osób prawnych 

ponad 81 tys. zł. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego 

w 2021 r. na obszarze Gminy Wielka Nieszawka (druk nr 6) 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXVI/140/2020). 

 

 

g) Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Skarbnik o wprowadzenie w temat (druk nr 7)  

Skarbnik Monika Szczerkowska – przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

Przewodnicząca Komisji Katarzyna Streich – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 



Radna Katarzyna Streich – zapytała na jakie drogi będą przeznaczone środki z Rządowego 

Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił radnym temat termomodernizacji w szkole 

podstawowej w Cierpicach.  

Przewodnicząca Rady – zapytała na czym ma polegać ta termomodernizacja.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – wyjaśnił, że inwestycja polegać ma na: modernizacji Co, 

montażu wentylacji mechanicznej, dociepleniu dachu, ścian zewnętrznych sali gimnastycznej, 

wymianie stolarki drzwiowej, montażu instalacji fotowoltaicznych. 

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego 

w 2021 r. na obszarze Gminy Wielka Nieszawka (druk nr 7) 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 

Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Dorota Krychowiak, Ryszard Kryszewski, Alina 

Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał Szulc, Wioletta 

Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz Wyrzykowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ:1 

Mieczysław Kociucki 

NIEOBECNI:1 

Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę większością głosów 

(uchwała nr XXVI/141/2020). 

 

h) Punkt zdjęty z porządku obrad.  

 

i) Punkt zdjęty z porządku obrad.  

 

j) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat projektu uchwały w 

sprawie udzielenia Gminie Jawornik Polski pomocy finansowej. 

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radny Rafał Szulc – zapytał w jakiej kwocie ma być przewidziana pomoc finansowa.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – odpowiedział, że jest to kwota rzędu 10 tys. zł.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Jawornik Polski 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 



Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła uchwałę jednogłośnie (uchwała 

nr XXVI/142/2020). 

 

 

Ad.4 

Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o wprowadzenie w temat (druk nr 10)  

Wójt Krzysztof Czarnecki – przedstawił Stanowisko Rady Gminy Wielka Nieszawka w 

sprawie podatku leśnego. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej  

Przedstawiciel Komisji Ireneusz Śmiechowski – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała stanowisko Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

Przewodnicząca Komisji Wioletta Szymańska – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała stanowisko Rady Gminy  

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska i Inwestycji. 

Przewodnicząca Komisji Jadwiga Szczygielska – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała stanowisko Rady Gminy 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji Zdrowia, 

Oświaty, Kultury i Sportu. 

Przewodnicząca Komisji Alina Sobecka – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała stanowisko Rady Gminy 

Przewodnicząca Rady - poprosiła o zabranie głosu przedstawiciela Komisji Statutowo-

Regulaminowej.   

Przedstawiciel Komisji Wioletta Szymańska – na posiedzeniu Komisja pozytywnie 

zaopiniowała stanowisko Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radni nie zabrali głosu.  

Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie Stanowisko Rady 

Gminy Wielka Nieszawka w sprawie podatku leśnego (druk nr 10) 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 



Grzegorz Dombrowski, Aniela Grela, Mieczysław Kociucki, Dorota Krychowiak, Ryszard 

Kryszewski, Alina Sobecka, Marcin Sobiech, Katarzyna Streich, Jadwiga Szczygielska, Rafał 

Szulc, Wioletta Szymańska, Ireneusz Śmiechowski, Ewa Tarkowska, Arkadiusz 

Wyrzykowski 

NIEOBECNI:1 

Aleksandra Rębacz 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Gminy przyjęła Stanowisko Rady Gminy Wielka 

Nieszawka w sprawie podatku leśnego jednogłośnie.  

 

Przewodnicząca Rada ogłosiła 10-miutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Przewodnicząca wznowił obrady. 

 

Ad. 5 

a) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o przedstawienie informacji o 

złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2019 Wojewody Kujawsko Pomorskiego ( 

dot. Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy ) 

 

b) Przewodnicząca Rady poprosiła Wójta Gminy o przedstawienie informacji o 

złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2019 Wójta Gminy ( dot. 

pracowników samorządowych ) 

 

c) Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o złożonych oświadczeniach 

majątkowych za rok 2019 Przewodniczącego Rady Gminy ( dot. radnych ) 

 

Ad. 6 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Katarzyna Streich – poinformowała, że Komisja 

spotkała się w dn. 30 listopada w celu opiniowania materiałów na sesję.  

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wioletta Szymańska– 

poinformowała, że Komisja spotkała się w dn. 27 listopada w celu opiniowania materiałów na 

sesję. 

Przedstawiciel Komisji Statutowo-Regulaminowej Wioletta Szymańska – poinformowała, 

że Komisja spotkała się w dn. 27 listopada w celu opiniowania materiałów na sesję. 

Przewodnicząca Komisji Zagospodarowania Przestrzennego, Ochrony Środowiska 

i Inwestycji Małgorzata Jadwiga Szczygielska – poinformowała, że Komisja spotkała się w 

dn. 26 listopada w celu opiniowania materiałów na sesję. 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu Alina Sobecka – 

poinformowała, że Komisja odbyła zdalne posiedzenie w dn. 30 listopada w celu opiniowania 

materiałów na sesję. 

 

 

 

 

 



Ad. 7 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z realizacji uchwał podjętych na XXV sesji 

Rady Gminy, która odbyła się w dn. 6 listopada 2020 roku. 

 

Ad. 8 

Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję. 

Radna Aniela Grela – zapytała czy wykonana jest uchwała z lipca 2019 roku, dotycząca 

przekazania gruntów do Muzeum Etnograficznego. Czy nie wykonanie tej uchwały pozbawi 

gminę wpływów z podatku za tę nieruchomość ? Przekazała prośbę mieszkańców, dotycząca 

drogi nr 200, przejścia przez drogę krajową nr 10, drogi kolejowej wzdłuż torów kolejowych. 

Mieszkańcy nie otrzymali informacji w tym temacie. W imieniu mieszkańców poprosiła o 

zajęcie się tym problemem.    

Wójt Krzysztof Czarnecki – jeżeli chodzi o przejście przez drogę krajową nr 10, zostało 

wystosowane pismo do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Ulica Kolejowa 

jest drogą wojewódzką, nie jest to droga gminna. 

Skarbnik Monika Szczerkowska – wyjaśniła, że muzea zwolnione są z podatku od 

nieruchomości.  

Radna Dorota Krychowiak – odniosła się do złożonego wniosku o wyrównanie ulicy 

Topolowej, na odcinku od kościoła do osiedla. Chodzi o wyrównanie i nałożenie nowej 

warstwy.  

Wójt Krzysztof Czarnecki – jeśli chodzi o ul. Topolową, w przyszłym roku jest ujęta  

w planach inwestycyjnych.  

Radna Jadwiga Szczygielska – zapytała kiedy będą dostarczone mieszkańcom umowy na 

przekazanie pomp ciepła. Ile mamy środków na funduszu remontowym na ten rok ? Na jakim 

etapie jest przygotowanie do zimy ? Poprosiła o dowóz piasku na teren Brzozy. 

Wójt Krzysztof Czarnecki - odpowiedział, że obecnie trwa przekazywanie protokołów 

przejęcia pomp ciepła na własność. Środki na funduszu remontowym jeszcze są, w razie 

potrzeby proszę zgłaszać się do urzędu.  

Ireneusz Śmiechowski – zapytał jak gmina jest przygotowana do zimy, wyraził prośbę by 

przygotować harmonogram inwestycji strategicznych na 2021 rok, a także budowy i 

remontów dróg, oświetlenia przynajmniej na dwa, trzy lata do przodu.   

Wójt Krzysztof Czarnecki – gmina jest dobrze przygotowana do zimy, mamy wystarczającą 

ilość środków, sprawny sprzęt. Harmonogram inwestycji, oświetlenia zostanie przygotowany.  

Radna Katarzyna Streich -  przeczytała oświadczenie w sprawie ostatniej dyskusji na sesji 

Rady Gminy. Odniosła się do słów radnej Krychowiak, że jeśli wiemy jaka firma niszczy 

drogę, trzeba użyć bardziej stanowczych kroków w tej sprawie. Zawnioskowała, żeby gmina 

monitowała do Wód Polskich, o zamontowanie barierek na koronie wału.   

Wójt Krzysztof Czarnecki – napiszemy pismo do Wód Polskich w sprawie barierek. Dodał, 

że napisane zostało pismo do Wód Polskich, by przyjrzeli się melioracji na swoich ciekach 

wodnych, jeżeli chodzi o wykaszanie i odmulenie dna kanałów A i B.  

Radna Alina Sobecka – poruszyła kwestię testów na obecność wirusa dotyczących 

pracowników przedszkola, którzy nie są na zdalnej pracy, mają kontakt z wieloma osobami. 

Wójt Krzysztof Czarnecki – na chwilę obecną nie jest to planowane. 



Alina Sobecka – zwróciła uwagę na zbyt późne przygotowywanie Programu współpracy 

Gminy Wielka Nieszawka z organizacjami pozarządowymi. 

Przewodnicząca Rady – poruszyła temat terminu najbliższej sesji Rady Gminy. 

   

Ad.9 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Tarkowska podziękowała zebranym za wzięcie udziału w 

XXVI sesji Rady Gminy Wielka Nieszawka i zamknęła obrady. 

 

 

 

Protokołował:                                                                Przewodnicząca Rady Gminy 

(-) Filip Murawski                                                                     (-) Ewa Tarkowska 

 

 

 

 

 


